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شرطی برای تمدید قرارداد 
قلعه نویی وجود ندارد

فدراسـیون فوتبال اعلام کرد که در قـرارداد امیر 
قلعه نویی بـرای تمدیـد و حضور در جـام جهانی 

هیچ شـرطی وجـود ندارد.
 فدراسـیون فوتبـال در فاصلـه ۶۷ روز مانـده تـا 
آغاز جام ملت هـای آسـیا، ضمن تاکیـد بر حفظ 
آرامـش تیم ملی، شـایعات درباره وجـود یک بند 

در قرارداد سـرمربی تیـم ملـی را رد کرد.
مسـئولان فدراسـیون با تقدیر از تلاش های کادر 
فنی تیم ملـی به ویـژه امیـر قلعه نویی سـرمربی 
این تیم در طول هشـت ماه گذشـته اعلام کردند 
که ایـن مربی مـورد حمایـت و تایید فدراسـیون 

فوتبال اسـت.
همچنین ایـن منبـع آگاه در فدراسـیون فوتبال 
به ایرنا، گفـت: هیچ بندی بـه عنوان شـرط برای 
ادامـه همـکاری قلعه نویـی بـا تیـم ملـی وجـود 
نـدارد. اینکـه گفتـه می شـود قلعه نویـی تنها در 
شـرایطی روی نیمکت تیـم ملی در جـام جهانی 
خواهـد نشسـت کـه در جـام ملت هـا بـه نیمـه 

نهایـی برسـد، صحیح نیسـت.

سردار آزمون: منتظر این لحظه 
بودم

بازیکن ایرانـی بعـد از زدن نخسـتین گلش برای 
رم ابـراز خوشـحالی کرد.

برای سـردار آزمون پیروزی بـزرگ رم مقابل لچه 
بسـیار مهم بـود و اولیـن گلـش را به ثمر رسـاند. 
ملی پوش ایرانی جالوروسـی را به بـازی برگرداند 
و اولیـن گلش را بـرای شـاگردان ژوزه مورینیو به 

ثمر رسـاند.
آزمـون در مصاحبـه بعـد از بـازی خـود بـا 
DAZN احساسـات خـود را پنهـان نکـرد و 
گفـت:  می دانسـتیم که بـازی سـخت خواهد 
بـود امـا تـا آخـر تمرکـز داشـتیم تا شکسـت 
نخوریـم. مـا شـخصیت مـان را نشـان دادیم، 
ایـن پـاداش درسـتی برای سـخت کوشـی ما 

اسـت. 
به ثمر رسـاندن اولین گلم لحظـه ای باورنکردنی 
بود. من منتظر ایـن لحظه بودم خیلـی کار کردم 
تا در ایـن بازی آمـاده باشـم. من عاشـق این تیم 
و این شـهر هسـتم، دخترم در اینجا بـه دنیا آمد.

او دربـاره اینکـه گلـش را بـه چـه کسـی تقدیـم 
مـی کنـد گفـت: بـرای خانـواده ام، پدر و مـادرم 

و همسـرم.

برنز مسابقات شمشیربازی 
جام جهانی جوانان به ایران رسید

تیـم ملـی شمشـیربازی ایـران در مسـابقات 
جام جهانـی جوانـان تهـران بـا پیـروزی مقابـل 

کویـت مـدال برنـز را کسـب کـرد.
مسـابقات جام جهانی شمشیربازی سـابر جوانان 
در بخـش تیمـی پیگیری شـد. تیـم سـابر ایران 
متشـکل از مبین رضـوی، دانیال دانشـمند، نیما 
آقایی و محمدحسـین مرزبند برای کسـب مدال 
برنـز مقابـل تیـم کویـت مبـارزه کـرد و در پایان 
با نتیجـه ۴۵ بـر ۴۲ پیـروز شـد و مـدال برنـز را 

بدسـت آورد.
تیم ملی شمشـیربازی ایـران در اولیـن دیدارش 
در ایـن بخـش بـا نتیجـه ۴۰ بـر ۴۵ مقابـل تیم 
ترکیـه شکسـت خـورد و از صعـود بـه فینـال 
بازمانـد. در ایـن بخـش ۵ تیـم ایـران، ترکیـه، 
کویـت، ازبکسـتان و عـراق حضـور داشـتند کـه 

ترکیـه و ازبکسـتان بـه فینـال رسـیدند.
در روز نخسـت ایـن مسـابقات بخـش انفـرادی 
پیگیـری شـد کـه اسـلام بیـک عبـدازوف از 
ازبکسـتان با شکسـت محمد عبدالکریم از کویت 
به قهرمانی رسـید. نیمـا آقایی از ایـران و فورکان 
یامـان ترکیـه ای نیـز مشـترکا بـه مـدال برنـز 

رسـیدند.
گفتنی اسـت در این مسـابقات بـه غیـر از ایران، 
شمشـیربازانی از عـراق، ترکیـه، کره جنوبـی، 
صربسـتان، ازبکسـتان و کویـت نیـز حضـور 

داشـتند.

اسنوکر بین المللی چین؛ کامبک 
وفایی موفقیت آمیز نبود

نماینـده اسـنوکر کشـورمان در نخسـتین دیدار 
خـود در رقابت هـای قهرمانـی بین المللـی چین 

شکسـت خورد.
رقابت هـای اسـنوکر قهرمانـی بین المللـی چین 
۱۴ لغایـت ۲۱ آبان برگزار می شـود. این رقابت ها 
یـک تورنمنـت حرفـه ای اسـنوکر رنکینگـی بـه 
حسـاب می آیـد و میزبـان ایـن رقابت هـا شـهر 

تیانجین اسـت.
حسـین وفایی برتریـن و تنهـا نماینـده حرفه ای 
اسـنوکر کشـورمان به مصـاف نخسـتین حریف  
خـود، راس مایـر انگلیسـی رفـت. وفایـی در رده 
۱۵ جهـان قـرار دارد و حریـف او بـا رده جهانـی 
۹۹ به نظر شـانس بالایی بـرای پیروزی نداشـت 
ولی بـازی زیبایی را بـه نمایش گذاشـت و ۲ راند 
اول را از آن خـود کـرد، امـا وفایی توانسـت با یک 
کامبک بسـیار زیبا بـه بـازی بازگـردد و نتیجه را 
۵ بـر ۲ کنـد. با این حـال وفایـی موفق نشـد راند 
آخر بـازی را از آن خـود کنـد و این بـار حریفش 
باز هـم نتیحـه را بـه نفـع خـود تغییـر داد و ۶ بر 

۵ پیروز شـد.
راس مایر پـس از این پیـروزی در دیـدار اول باید 
به رقابت با رایـان دی بـرود کـه رده ۱۷ جهانی را 

به خـود اختصاص داده اسـت.
قهرمـان ایـن دوره از رقابت هـا ۱۷۵ هـزار پوند از 

مجمـوع ۸۲۵ هـزار پونـد را از آن خـود می کند.

خبر

 naslefardanews  
  naslfarda

ورزش
Sport

بیست وسومین دوره لیگ برتر فوتبال ایران، هجدهم 
مردادماه رسماً افتتاح شد و با گذشت نزدیک به 3 
ماه، هنوز رقابت ها پایان به پایان هفته دهم فعالیت 
خود هم نرسیده و قرار است مسابقات هفته نهم به 
پایان کار خود برسد؛ آن هم در شرایطی که در طول 
این 3 ماه، مهم تر از متنِ فوتبال ایران، حاشیه های 
آن به چشم آمده و از همان روز نخست، موضع گیری 
علیه اشتباهات داوری باعث شــد تا صحبت های 

جنجالی از سوی مربیان و بازیکنان به میان آید.
اعتراضات 

مسئولان فدراسیون فوتبال پیش از آنکه فصل 
جدید رقابت ها از راه برسد، تاکید کردند که در فصل 
جدید، هرگونه اظهارنظر حاشیه ای و جنجال آفرین 
با برخــورد انضباطی همراه خواهد بــود اما با توجه 
دامنه گسترده اشتباهات جنجالی در لیگ برتر، این 
تهدید مسئولان فدراسیون کارگشا نبود؛ به طوری که 
همچنان ســوژه اول فوتبال ایران، اعتراض مدیران، 
مربیان و بازیکنان نسبت به اشتباهات داوری بوده و 
البته در این میان، درگیری هایی هم میان بازیکنان و 
یا مربیان شکل گرفته که باعث شده تا اعضای کمیته 

انضباطی دست به کار شوند.
قلب تپنده 

فدراسیون فوتبال در طول سالیان گذشته 
نتوانســته کمیته اقتصادی فعالی داشته باشد و در 
جذب اسپانسرهای سرشناس ناموفق بوده و حتی 
هنوز حامی مالی جدید جذب شده هم که ابهامات 
پرشــماری پیرامون آن مطرح است، رسماً معارفه 
نشده اما به نظر می رســد که در غیاب فعالیت های 
کمیته اقتصادی، کمیته انضباطــی به قلبِ تپنده 
فدراسیون فوتبال در حوزه تامین منابع مالی تبدیل 
شــده و ارقام عجیبی در طول حدود ۲ ماه فعالیت 

رقابت های باشــگاهی در لیگ بیست وســوم علیه 
باشــگاه ها، مربیان و بازیکنان در احکام انضباطی 

قید شده است.
درآمد خوب 

مهدی رحمتی سرمربی نساجی مازندران، 
اولین چهــره ای بود که در فصــل جدید لیگ برتر 
از سوی کمیته انضباطی جریمه شــد و او در کنار 
محرومیت تعلیقی، به پرداخت ۲۰۰ میلیون تومان 
به دلیل رفتار غیرورزشــی و بدفتاری در قبال مقام 
رسمی مسابقه محکوم شــد. همچنین در جریان 
تقابل نساجی مازندران و پیکان تهران، منصور باقری 
به دلیل افترا و توهین از طریق مصاحبه، 3۰ میلیون 
تومان جریمه شد. بعد از تقابل تیم های پرسپولیس 
و آلومینیوم اراک در هفته نخست، مجتبی حسینی 
مصاحبه ای را انجام داد و علیه داور مســابقه موضع 
گرفت که او ۵۰ میلیون تومان جریمه شد و مهران 
موســوی هم دیگر عضو تیم آلومینیــوم بود که به 
پرداخت 3۰ میلیون تومان به دلیل افترا و توهین از 

طریق مصاحبه محکوم شد!
صنعت نفت و استقلال 

صنعت نفت آبادان و استقلال تهران در هفته 
اول به مصاف هم رفتند که پرتاب اشیا و لیزراندازی 
از ســوی هواداران صنعت نفت، باعث جریمه ۱۰۰ 
میلیون تومانی آن ها شد! همچنین استفاده هواداران 
سپاهان از الفاظ توهین آمیز و مواد دودزا در جدال 
هفته نخســت مقابل تراکتور باعــث جریمه ۱۰۰ 
میلیون تومانی طلایی پوشان شــد. سپاهانی ها به 
دلیل داشــتن ۶ بازیکن اخطاری، به پرداخت ۲۴ 
میلیون تومان محکوم شــدند و در طرف مقابل هم 
باشگاه تراکتور به پرداخت ۲۰ میلیون تومان به دلیل 
۵ اخطاری شدن محکوم شد! در جریان تقابل هفته 
نخست هوادار تهران و مس رفسنجان، حامد لک به 
دلیل بدرفتاری علیه مقام مسئول غیررسمی، ۵۰ 
میلیون تومان جریمه شد و مسی ها هم به پرداخت 

۲۴ میلیون تومان بابت ۶ بازیکن اخطاری محکوم 
شدند تا جمعاً در هفته نخست، ۶۲۸ میلیون تومان 
جریمه از سوی کمیته انضباطی وضع شده باشد که 

عدد و رقم عجیبی محسوب می شود!
هفته دوم 

هفتــه دوم فصل جدید لیــگ برتر فوتبال 
ایران به مانند هفته نخســت، جنجالی و پرالتهاب 
نبود اما با این حال، بازهم احکام جنجالی از ســوی 
کمیته انضباطی صادر شــد؛ به طوری که به دلیل 
پرتاب اشیا، انداختن لیزر و استفاده از مواد آتش زا 
از ســوی هواداران تراکتور در جدال با پرسپولیس 
در هفته دوم، باشــگاه تبریزی ۶۰ میلیون تومان 
جریمه شــد. همچنیــن در نبرد تیم هــای فولاد 
خوزســتان و صنعت نفت آبــادان، احمد ظهیری 
مسئول تدارکات باشــگاه فولاد به دلیل بدرفتاری 
علیه مقام رســمی برگزاری مســابقه، 3۰ میلیون 
تومان جریمه شد!فولادی ها به دلیل آنچه از سوی 
کمیته انضباطی، سر دادن شعارهای موهن هواداران 
و داشــتن ۶ بازیکن اخطاری تلقی شــد، در جدال 

هفته دوم مقابل صنعت نفت به پرداخت ۵۱ میلیون 
تومان محکوم شدند و در طرف مقابل، نفتی ها هم 
به دلیل بدرفتاری علیه مربی حریف و داشــتن ۵ 
بازیکن اخطاری، ۵۱ میلیون تومان جریمه شدند 
تا با وجود حواشی کمتر نســبت به هفته نخست، 
بازهم کمیته انضباطی سود مالی چشمگیری داشته 
باشد و ۱۹۲ میلیون تومان از مسابقات هفته دوم، 

درآمدزایی کند!
پرسود مثل کمیته انضباطی 

کمیته اخلاق هم حــدود یک ماه قبل علیه 
اعضای دو باشگاه اســتقلال و پرسپولیس موضع 
گرفت و رضا درویش، یحیی گل محمدی، افشــین 
پیروانی، علــی فتح الله زاده، حجــت کریمی، بیژن 
طاهری و فرشید ســمیعی چهره هایی بودند که با 
جریمه مالی مواجه شدند و جمعاً به پرداخت ۶۵۰ 
میلیون تومان محکوم شدند که البته در حکم آن ها 
آمده بود که باید این ارقام را در جهت توسعه فوتبال 
پایه استان های سیستان وبلوچستان و کردستان به 
حساب هیات های مربوطه واریز کنند اما به این هر 

حال، این مبالغ هم به جمع جرایم انضباطی فوتبال 
ایران در فصل اخیر اضافه شد.

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال همچنین حدود 
۱ میلیــارد و ۵۲۹ میلیون تومــان از محل جریمه 
تیم های شرکت کننده در لیگ دســته اول، دوم و 
سوم و همچنین لیگ فوتبال ساحلی و لیگ دسته 
اول فوتبال زنان در طول ۲ ماه گذشته انتفاع مالی 
داشته تا با احتساب تمامی جرایم مالی وضع شده از 
روز شروع فعالیت لیگ بیست وسوم از سوی کمیته 
انضباطی و اخلاق فدراســیون فوتبال )در تمامی 
لیگ ها(، ۵3 میلیــارد و ۶۷3 میلیون تومان درآمد 
فدراســیون فوتبال از راه جرایم باشــد که عددی 
حیرت انگیز است؛ عددی نزدیک به یک میلیون یورو! 
نقطه ابهام اینجاست که با وجود این درآمد چشمگیر، 
چرا فدراســیون فوتبال به ســراغ ورود تکنولوژی 
)VAR( و یا اســتفاده از درآمد حاصله در مســیر 
تجهیز امکانات داوران اســتفاده نمی کند تا از این 
طریق، حواشی مسابقات به حداقل برسد و تنش ها 
میان بازیکنان و مربیان و باشگاه ها کاهش پیدا کند.

 درآمد نجومی 
کمیته انضباطی 

 ششمی مقصودلو 
در مسابقات گرند سوئیس

ملی پوش شـطرنج ایـران در رقابت های گرند سـوئیس به مقام 
ششمی رسید.

در دور یازدهـم و پایانی رقابت های شـطرنج گرند سـوئیس در 
بخـش آزاد، پرهـام مقصودلـو مرد شـماره یـک شـطرنج ایران 
بـه مصـاف حریفـی از انگلسـتان رفـت و توانسـت به پیـروزی 

برسـد. ملی پـوش ایـران در حالـی در ایـن رقابـت پیـروز شـد 
که بـا ریتینـگ ۲۷۰۷ در این مسـابقات حضور داشـت. حریف 
مقصودلـو در دور یازدهـم ایـن رقابت هـا دارای ریتینـگ 
۲۷۱۱ بـود. مقصودلـو بـا ایـن پیـروزی ۷.۵ امتیـازی شـد و با 
پوئن شـکنی کمتـر، در رده ششـم این مسـابقات قـرار گرفت.

مـرد شـماره یـک شـطرنج ایـران در ایـن مسـابقات به شـش 
پیروزی، دو شکسـت و سـه تسـاوی دسـت یافت تا بـا عملکرد 
درخشـانش حـدود ۱۲ واحـد ریتینـگ زنـده خـود را افزایش 

دهـد.

سـیدمحمدامین طباطبایی، دیگر ملی پوش شـطرنج ایران، در 
دور پایانـی مقابل حریفش به تسـاوی رسـید تا شـش امتیازی 
شـود. طباطبایی در پایان این رقابت هـا در رده ۴۴ قرار گرفت. 
همچنین پویـا ایدنی، دیگـر ملی پوش شـطرنج ایـران، در دور 
آخـر این مسـابقه مقابل شـطرنجباز آلمانی شکسـت خـورد تا 

با ۴.۵ امتیاز در رده ۹۲ مسـابقات بایستد.
علیرضا فیروزجا نیز که در این مسـابقات دسـت به مهره شـده 
بـود، در دور پایانی مسـابقات گرند سـوئیس مقابل شـطرنج باز 
ازبکسـتانی به تساوی رسـید تا شـش امتیازی شـود. فیروزجا 

که بـا ریتینـگ ۲۷۷۷ در این مسـابقات حضـور دارد، در حالی 
متوقف شـد که حریفـش دارای ریتینـگ ۲۶۱۶ بـود. فیروزجا 
با عملکـردی ضعیـف در این رقابـت، حدود ۱۵ واحـد ریتینگ 

زنده از دسـت داد و در رده 3۹ مسـابقات قرار گرفت.
ویدیـت، شـطرنج باز هنـدی، در پایان این مسـابقات با کسـب 

۸.۵ امتیـاز عنـوان قهرمانـی را به نام خـود کرد.
رقابت های شـطرنج گرند سـوئیس در یازده دور برگزار  شد که 
مجموع جوایـز این مسـابقات ۴۶۰ هـزار دلار بود. نفـر اول این 

مسـابقات توانسـت ۸۰ هزار دلار را از آن خود کند.

s_vaez1975@yahoo.com
سعید واعظ / گروه ورزش

 پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس، گفت: برخی با 
حرف های خنده دار و داد و فریاد زدن می خواهند دیده 
شوند، درحالیکه یحیی گل محمدی کارش را بلد است 

و افتخارات زیادی در کارنامه دارد.
شیث رضایی  در مورد تساوی پرسپولیس مقابل نفت 
آبادان در هفته نهم لیگ برتر فوتبال، اظهار داشت: 
هیچگاه اختلاف یک گل نتیجه مطمئنی نیست و بد 
شانسی فوتبال گریبان ما را در این مسابقه گرفت و 
۲ امتیاز از دست رفت، اما لیگ ادامه دارد و مهم این 

است که در پایان، جام را به چه تیمی می دهند.
وی افزود: پرسپولیس راه قهرمانی را بلد بوده و تازه 
ابتدای لیگ است. پرسپولیس واقعی را مقابل الدحیل 
دیدید، چراکه سبک بازی پرسپولیس به شرایط زمین 
و امکانات ارتباط مستقیم دارد و همانطور که همه 
دیدند، پرسپولیس در زمین خوب مقابل کوتینیو و 

اولونگا تیم هرنان کرسپو را شکست داد. این قدرت 
پرسپولیس اســت و هنوز همه تیم های آسیا برای 

بهترین تیم ایران احترام قائل هستند.
پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس در مورد دیدار 
پیش روی این تیم مقابل اســتقلال تاجیکســتان، 
تصریح کرد: مســابقه آسانی در آســیا وجود ندارد. 
درست است استقلال را در بازی رفت شکست دادیم 
اما آنها تیم خوبی هستند که سابقه خلق شگفتی در 
آســیا را دارند. آنها در خانه انگیزه بیشتری دارند اما 
کادرفنی خوب و باهوشی داریم که در مواتقع ضروری 
بهتری شرایط را برای تیم اتخاذ می کنند و به امید خدا 

در این بازی هم به برتری می رسیم.
رضایی در رابطه با اینکه خط دفاع پرسپولیس نسبت 
به سال قبل آسیب پذیرتر شده اســت، گفت: این 
موضوع به سازمان دفاعی باز می گردد، نه تنها چهار 

مدافع تیم بلکه در ســازمان دفاعی حتی وینگرها و 
مهاجم هم دخیل هستند. سال قبل ما حسین کنعانی 
که یکی از بهترین های آسیاست را نداشتیم اما بهرین 
آمار را ثبت کردیم. امسال کنعانی اضافه شده و شرایط 
بهتر است. فقط به هماهنگی نیاز است تا شرایط بهتر 
شود. در نهایت بگویم که یحیی گل محمدی کارش را 
بلد است.وی در رابطه با جنجال های این روزهای میان 
یحیی گل محمدی و جواد نکونام، گفت: وقتی کسی 
در سطح شما نیست، نباید به حرف هایش اهمیت داد.

پیشکسوت سرخ ها، تصریح کرد: کسی که هنوز تعداد 
حضورش روی نیمکت تیم چندم پایتخت، دو رقمی 
نشده، برای یک مربی پرافتخار که ۱۰ قهرمانی دارد، 

کُری عجیب می خواند.
رضایی تاکید کرد: او یک تیــم دادزن دور خودش 
جمع کرده که در فوتبال و مسابقات همیشه دنبال 

جنجال هستند. شما به تیم هایی که او حضور داشته 
توجه کنید. هر وقت می بیند از مرکز توجه دور شده، 

حرف های خنده داری مطرح می کند تا دوباره دیده 
شود. آنها دنبال دیده شدن هستند.

 پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس:

با داد و فریاد می خواهند دیده شوند

بازیکن سابق تیم ملی والیبال ایران در مورد حضور 
سعید معروف روی نیمکت تیم ملی والیبال ایران 

اظهار نظر کرد.
شهرام محمودی درباره زمزه های مطرح شده راجع 
به انتخاب سعید معروف، کاپیتان و پاسور سابق تیم 
ملی به عنوان سرمربی جدید والیبال ایران، توضیح 
داد: در اینکه سعید بازیکن باهوش، با استعداد و 
سخت کوشی بود و از نظر فنی، تکنیکی، بعد روانی 
و مدیریتی بازیکن فوق العاده بود شکی نیست. من 
و سعید همبازی بودیم و رفیق من است، او از عوامل 
مهمی بود که باعث شد والیبال ما به موفقیت برسد. 
در شرایط کنونی باید ببینیم فدراسیون و او چگونه 
می خواهند باهم کار کنند و پیشنهادات طرفین 

چیست. پیشنهادات هم را قبول می کنند یا نه؟
او در پاسخ به این ســوال که آیا حضور او مناسب 
است یا خیر، تصریح کرد: حضور سعید در تیم ملی 
می تواند کمک کننده باشد، اما باید ببینیم چگونه 

می خواهند باهم کار کنند و معروف در چه موقعیتی 
فعال می شود. نظر من این است که او می تواند در 
مربیگری هم موفق باشــد. این نظر شخصی من 
است، اما در کل امیدوارم هر اتفاقی رخ می دهد به 
صلاح والیبال ما باشد تا این رشته از شکل و شمایل 
فعلی خارج شود. کار سختی داریم و امیدوارم با یک 
برنامه ریزی درست و همدلی تیم به المپیک برسد 

هرچند کار بسیار دشوار است.
ملی پوش ســابق والیبال ایران، در پاسخ به این 
سوال که آیا این اتفاق باعث مهره سوزی نمی شود، 
توضیح داد: سعید خیلی باهوش است و واقعا هوش 
و زکاوت بالایی دارد. قطعا همه شرایط را می سنجد 
و فکر می کنم اگر هم سعید بخواهد بیاید باید برای 
چهار سال برنامه داشته باشد. شرایط خیلی سخت 
است و نمی توان گفت به المپیک صعود می کنیم. 
کادر خیلی قوی و مدیریت خیلی قوی می خواهد. 
ما اگر همه بازی ها را هم ببریم باید منتظر نتایج 

باقی تیم ها باشیم و در واقع بازی از دست ما خارج 
شده است. باید برنامه چهار ساله باشد.

او افزود: حداقل باید اینطور باشد، چون نیاز است 
معروف برنامه خود را پیاده کند تا بعد از مدت ها 
به نتیجه برسد. کار سختی است. از نظر بازیکنی 
شرایط خوبی داریم چون در بعد فیزیکی نسبت 
به نسل ما بهتر شده اند اما نیاز به برنامه ریزی، بازی 
دوســتانه و تمرین دارند تا دوباره به اوج برسیم و 
در والیبال دنیال باز هم حرفی برای گفتن داشته 

باشیم. البته این کار زمان بر است.
محمودی در پاسخ به این سوال که چه پیشنهادی 
برای ســعید معروف دارد تا در صورت قبول این 
مســئولیت با توجه به آن راه درست را طی کند، 
اظهار کرد: به نظر من باید شرایط لیگ را درست 
کنیم چون بازیکنان خوب ما لژیونر می شوند، چرا 
که قیمت دلار بالا رفتــه و بازیکنان درآمد بالاتر 
می خواهند. حداقل باید تیم های خوبی در لیگ 

داشته باشــیم که کیفیت لیگ بالاتر برود، در آن 
صورت بازیکنان از نظر بدنی و روانی تحت فشار 
خواهند بود و رشد می کنند، در نتیجه تیم ملی هم 

پیشرفت می کند.
او در پاسخ به این سوال که بزرگترین مشکل تیم 
ملی والیبال با بهروز عطایی چه بود؟ تصریح کرد: 
مشکل ما در دو ســه تورنمنت گذشته مدیریت 
بازیکنان در داخل زمین بود، با تمام احترامی که 
به عطایی قائل هستم چون مربی من بود، از نظر 
من تیم در بحث مدیریتی ضعف داشت و روانی هم 
بازیکنان آن آمادگی کامل را در زمان بازی نداشتند، 

در واقع آرامشی در تیم نبود. امیدوارم شرایط بهبود 
یابد و والیبال به روزهای اوج برگردد چون بخش 

زیادی از مردم، والیبال را دوست دارند.
محمودی در پاسخ به این ســوال که آیا مربی 
خارجی گزینه مناســب تری نیست، گفت: من 
همیشه از مربی ایرانی حمایت کرده ام اما باید 
دید کمیته فنی چه نتیجــه ای می گیرد. الان 
هم نفراتی در گزینه های سرمربیگری تیم ملی 
هستند که عملا این پیشنهاد را قبول نمی کنند. 
امیدوارم هر تصمیمی که حاصل می شود به سود 

والیبال باشد.

محمودی: قرارداد معروف باید بلند مدت باشد

مشکل تیم ملی مدیریت بازیکنان بود


